
De afgelopen periode heeft de kandidatencommissie zich bezig gehouden met de 

sollicitaties voor de bestuursperiode 2023-2024. Ondanks dat we maar met drie 

commissieleden waren, is het proces goed verlopen en konden we de gesprekken goed 

inplannen. Het bestuur heeft zich bezig gehouden met de vacature, en wij vervolgens met 

de sollicitaties wanneer ze binnenkwamen. Wij vroegen om een CV en een korte motivatie 

om het zo laagdrempelig mogelijk te houden. Hiernaast hielden wij interviews waarbij we 

verder de diepte in konden gaan over de motivatie van de kandidaat. Naar onze mening 

heeft deze manier van de procedure vormgeven goed gewerkt, en zijn we soepel door 

het proces gegaan, waardoor we in korte tijd de adviezen konden verzorgen voor de AAV. 

Wij zijn als kandidatencommissie blij met het eindresultaat en hebben fijne gesprekken 

kunnen voeren met de kandidaten. Voor de volgende periode zouden wij de 

kandidatencommissie en het bestuur willen meegeven de sollicitatie deadline iets te 

vervroegen, zodat de kandidatencommissie meer ruimte heeft om de adviezen zorgvuldig 

te schrijven. 


